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Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg  

1240 København K 

Folketingsmedlem Lars Christian Lilleholt (V) har den 25. juni 2013 stillet mig 

følgende spørgsmål S 2034, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål S 2034 

 

”Er ministeren enig i, at pengene til at dække milliardregningen som følge af den 

voldsomme solcelleudbygning fra foråret 2012 til sommeren 2013 kunne være brugt 

langt bedre, hvis det overordnede formål er faktiske reduktioner af CO2-

udledningen?” 

 

Svar 

 

Der henvises til svar på S 2033. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Martin Lidegaard 
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